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Vragen van het lid Agema (PW) aan
de minister voor Jeugd en Gezin over
het bericht dat een pleegkind dat al
bijna een jaar bij een pleegmoeder
woont nog steeds geen zorg krijgt.
(Ingezonden 18 augustus 2009)

1
Wat is uw reactie op het bericht
«Pleegmoeder: «lk zit aan het plafond
van mijn frustratiewB?1

Is het waar dat Bureau Jeugdzorg
heeft geprobeerd het artikel uit de
krant te houden? Zo ja, wat is uw
reactie hierop?

1 Trouw, 17 augustus 2009: «Pleegmoeder:
«lk zit aan het plafond van mijn frustratie»».

Deelt u de mening dat het schrijnend
is dat de (jeugd)zorg voor genoemde
pleegzoon al een jaar niet van de
grond komt? Zo ja, hoe kan dat? Kunt
u bewerkstelligen dat de zorg binnen
afzienbare tijd wel start?

3
Deelt u de mening dat in een bredere
context jeugdzorg voor kinderen die
ondergebracht zijn bij een pleeggezin
binnen een vastgestelde korte
periode moet starten, omdat anders
wellicht fijne en goede pleegouders
stoppen?

4
Hoeveel pleegouders stoppen er
jaarlijks?

5
In hoeveel gevallen per jaar is de
reden voor het stoppen dat
noodzakelijke (psychische) zorg voor
het pleegkind niet van de grond
kwam en dat de belasting van voor
het pleeggezin daardoor te hoog
werd?
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